
Formulier - Mondelinge vraag

Bruno Jacques Walter Matthys (sp.a) op 21-02-2021 21.15 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Bescherming dikstammige bomen op eigen gronden: doelstellingen provincie 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Geachte Deputatie, De reacties van de werknemers, studenten en buurtbewoners van de provinciale
onderwijscampus op de Gentse Henleykaai liegen er niet om. Teleurstelling en onbegrip, ja, zelfs
woede en verdriet overheersen de berichten op de sociale media naar aanleiding van de totaal
onbegrijpelijke beslissing van de Provincie Oost-Vlaanderen om maar liefst 16 dik-stammige
bomen te kappen ter hoogte van de Henleykaai aan de rand van de campus. Een zeer bizarre
beslissing van de Provincie, aangezien er maar liefst 2 negatieve adviezen waren gegeven door het
Gentse college van burgemeester en schepenen (met uitzondering van de kapvergunning voor één
esdoorn). Dit is alweer een zoveelste voorbeeld waaruit jammer genoeg blijkt dat de Provincie
Oost-Vlaanderen zich duidelijk niet altijd aan haar woord houdt als het gaat om werk te maken van
een groene, ecologisch waardevolle provincie, waar ingezet wordt op het in stand houden van onze
flora en fauna. Nochtans werd dit door de Deputatie aan de Oost-Vlamingen beloofd in het
bestuursakkoord. 
  
Concrete vragen:
Met welk plan wil de provincie Oost-Vlaanderen werk maken van het beschermen van
(dikstammige) bomen op haar eigen gronden in de steden en gemeenten? Welke doelstellingen stelt
de provincie voorop? Beseft de Provincie Oost-Vlaanderen het belang van de meerwaarde van
bomen en andere groenpolen in en rond de scholen die zij in beheer heeft? Bomen zijn namelijk
van groot belang voor CO2-opvang en als klimaatbuffer tegen extreme weersomstandigheden zoals
hitte en droogte. 
  


